



FEDERATION MONDIALE DU JEU DE DAMES
Section 64



<http://www.fmjd64.org/>

Tel. + 7 9219562001, e-mail: section64.idf@gmail.com, langin@rbcmail.ru, nikiforov@fmjd64.com

№ 54 of 02-09-2013

To the FMJD Executive Board, FMJD members

Section-64 protests against the inclusion in the agenda of the General Assembly FMJD proposals of Polish and Brazilian Draughts Federation to establish a separate Section of the Brazilian draughts.

Section-64 develops Russian and Brazilian draughts for many years, holds on them World Championships and World Cups. Section-64 are held the 1st Mind Sport Games IMSA in draughts-64 for men on the Brazilian version in 2008 (Beijing) and the 2nd Mind Sport Games IMSA (26th World Championship) in Lille in 2012.

Brazilian draughts are not only two countries - Poland and Brazil, but more than 30 countries who took part in the official competition of the Section-64 for Brazilian draughts. Representatives of 10 countries - Russia, Ukraine, Moldova, Latvia, Lithuania, Estonia, Brazil, Belarus, Uzbekistan, the United States (Cooperman) became prize-winners of the World Championships and Mind Sport Games on Brazilian version.

Addressing life of the sections - it is an internal affair of the sections. Sections have their own General Assembly and its leadership according to the regulations of FMJD.

Bye Laws: Article 8.3. Sections.

The FMJD includes specialised sections concerning different sets of rules for the game. These include the 100 squares section, the 64 squares Russian / Brazilian section and the checkers section. These sections hold their own sectional assemblies and elect their own Executive Boards. Their president is their official representative on the Executive Board with voting rights.

The last General Assembly of the Section-64 was held in Evpatoria, Ukraine, September 14, 2012. On it the allocation of Brazilian draughts in a separate section was not raised or considered. If the national federations of Poland and Brazil want to create a separate section of the Brazilian draughts, they have to put it in the next general assembly of the Section-64, which will take place in 2014.

Member countries of the Section-64 will consider the proposal and make a decision. Any decision by the General Assembly FMJD on this issue will be challenged as illegitimate and, as would be contrary to regulations FMJD.

In connection therewith,

1. We consider that the inclusion in the agenda proposals of the Polish and Brazilian Draughts Federation to establish a separate Section of the Brazilian draughts contradictory regulations FMJD.

2. We offer to forward these proposals to the General Assembly of Section-64, which will take place in 2014.

В Руководящий комитет ФМЖД, членам ФМЖД

Секция-64 выражает протест по поводу включения в повестку дня Генеральной Ассамблеи ФМЖД предложений Польской и Бразильской федераций шашек о создании отдельной Секции бразильских шашек.

Секция-64 на протяжении многих лет развивает русские и бразильские шашки, проводит по ним чемпионаты мира и кубки мира. Секция-64 провела 1-е Интеллектуальные игры ИМСА по шашкам-64 среди мужчин по бразильской версии шашек-64 в 2008 году (Пекин) и 2-е Интеллектуальные игры ИМСА (26-й чемпионат мира) в Лилле в 2012 году.

Бразильские шашки это не только 2 страны - Польша и Бразилия, но более 30 стран, которые принимали участие в официальных соревнованиях Секции-64 по бразильским шашкам.

Призерами чемпионатов мира и Интеллектуальных игр по бразильской версии становились представители 10 стран – Россия, Украина, Молдова, Латвия, Литва, Эстония, Бразилия, Беларусь, Узбекистан, США (Куперман).

Решение вопросов жизнедеятельности Секций – это внутреннее дело Секций. Согласно нормативным документам ФМЖД Секции имеют свои Генеральные Ассамблеи и свое руководство.

Bye Laws: Article 8.3. Sections.

The FMJD includes specialised sections concerning different sets of rules for the game. These include the 100 squares section, the 64 squares Russian/Brazilian section and the checkers section. These sections hold their own sectional assemblies and elect their own Executive Boards. Their president is their official representative on the Executive Board with voting rights.

Последняя Генеральная Ассамблея Секции-64 состоялась в Евпатории, Украина, 14 сентября 2012 года. На ней вопрос о выделении бразильских шашек в отдельную секцию не поднимался и не рассматривался.

Если национальные федерации Польши и Бразилии хотят создать отдельную секцию бразильских шашек, они должны вынести это предложение на очередную Генеральную Ассамблею Секции-64, которая состоится в 2014 году.

Страны-члены Секции-64 рассмотрят это предложение и примут решение. Любые решения Генеральной Ассамблеи ФМЖД по этому вопросу будут нелегитимными и будут оспорены, так как будут противоречить нормативным документам ФМЖД.

В связи с вышеизложенным,

- 1. Считаю включение в повестку дня предложения Польской и Бразильской федераций шашек о создании отдельной Секции бразильских шашек противоречащим нормативным документам ФМЖД.**
- 2. Предлагаю переадресовать эти предложения на Генеральную Ассамблею Секции-64, которая состоится в 2014 году.**

Vice-president FMJD,
The FMJD Section-64– IDF
President



Vladimir Langin